
 

 

Geachte leden van de gemeenteraad van Noardeast-fryslân en college. 

 

Met deels ongeloof en met verbazing hebben we kennis genomen van de motie Diepswal die U 
donderdag 5 juni in behandeling wilt nemen. Wij willen als Ondernemers Vereniging Dokkum (OVD) 
een aantal kritische kanttekeningen plaatsen. 

 

* Hoe bestaat het dat zonder overleg met belanghebbenden deze motie in behandeling wordt 
genomen?  Bewoners en ondernemers zijn hier niet in gekend, laat staan geraadpleegd. We hoopten 
op meer transparantie van onze overheden. In het bijzonder onze gemeente. 

 

* De werkgroep binnenstad , waar de OVD ook in vertegenwoordigd is , is ook niet geraadpleegd .  
Deze werkgroep , die in samenwerking met de gemeente , een nieuw verkeerscirculatieplan 
ontwikkelt ziet met deze motie dat de reeds gemaakte plannen doorkruist worden.  We staan voor 
een toegankelijke binnenstad met ontmoediging van gemotoriseerd verkeer. 

De gemeente heeft ook in haar handvest staan het ondernemersklimaat te willen stimuleren . 

 

* Er wordt gesteld dat het een pilot is. Hoe krijg je een goede evaluatie als de verkeersstroom 
vanuit de Legeweg er dit jaar helemaal niet is door de afsluiting van de Hanspoort? 

 

* Met het blokkeren van de route van Dokkum-zuid over de Zijl naar Dokkum-noord wordt de kans 
reëel dat we regelmatig met een verkeersinfarct te maken krijgen. De stad gaat op slot . Eén van 
de drie mogelijkheden om over het water te geraken valt weg. Wanneer we dan ook zoals 
kortgeleden met een defecte brug van doen hebben , dan rest ons nog maar één mogelijkheid om 
over te steken. En dat in het drukke toeristen seizoen. Denk ook aan calamiteiten wanneer 
hulpdiensten in actie moeten komen. Dat is altijd zwaarwegend bij dit soort besluiten maar die 
visie missen we. 

 

* Het openhouden van de Diepswal kan veilig. Het verkeer past de snelheid automatisch aan 
wanneer er veel mensen op straat zijn. In vergelijk met tien jaar terug is de "racebaan" die de 
Diepswal soms was geheel verdwenen. 

 

* Alweer een variant op de openstelling of afsluiting van de Diepswal maakt de verwarring bij onze 
bezoekers van Dokkum alleen maar groter. 

Het is nu al een verwarrende situatie. Het laatste wat we nu willen is onrust veroorzaken met als 
gevolg minder winkelbezoek. Vele steden die experimenteerden gingen ons voor. Recentelijk nog 
Sneek. 

 

* Onze leden zijn gepolst . Men is unaniem in het afwijzen van dit voorstel tot sluiting van de 
Diepswal! 

 

 



 

 

Wij verzoeken U om deze motie eerst met meer partijen in Dokkum te bespreken en nu niet in te 
brengen.  Gebeurt dit wel dan vragen wij met klem om een wijs en verstandig besluit te nemen 
door de motie af te wijzen. 

 

Op voorhand bedanken we U voor het inbrengen van dit schrijven. 

 

Namens het bestuur van de OVD,  X 


